
 

 

Referat af Kulturforeningen Amfi Vestsjællands generalforsamling tirsdag den 9. maj 2023        

kl. 19.00 – 20.40 i Amfiscenens Servicebygning, Amfivej 1, Bregninge.  

 

 

Formand Morten Kyst bød velkommen til generalforsamlingen, hvor der deltog 12 medlemmer, inkl. 7 

bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Valg af stemmetællere 

4. Bestyrelsens årsberetning ved formanden 

5. Godkendelse af beretningen 

6. Fremlæggelse af årsregnskab ved kassereren 

7. Godkendelse af regnskabet 

8. Indkomne forslag, herunder evt. vedtægtsændringer 

9. Planer og visioner for næste års aktiviteter 

10. Fastsættelse af medlemskontingent 

11. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer (på valg er Per Isaksen, Niels Brødsgaard og Anders Lindstrøm. Alle 

modtager genvalg) 
12. Valg af min. 2 suppleanter (på valg er Anne Esbensen, som er villig til genvalg) 

13. Valg af ekstern revisor 

14. Evt. 
 
 

Referat: 

 

 

1. Valg af dirigent 

Jan Østergaard blev foreslået og valgt. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet i henhold til foreningens vedtægter herom. 

 

 

2. Valg af referent 

Anne Esbensen blev foreslået og valgt. 

 

 

3. Valg af stemmetællere 

Per Isaksen og Rud Jacobsen blev foreslået og valgt. 

 

 

 

 

 



 

4. Bestyrelsens årsberetning ved formanden 

Morten Kyst orienterede om forløb siden sidste års generalforsamling den 5. maj 2022, jf. vedlagte 

beretning. 

Morten Rejkær fortalte, at surfklubbens brugere er meget glade for, at der er opsat kæde ved 

kørevejen. Der har i området været uheldige unge, som kontaktes/opsøges og nogle bortvises. 

Samtidig orienterede Morten Rejkær om forløbet af det han præsenterede for 2 år siden om 

kabelbanen, Ung Kalundborg, Surfklubben og samarbejdet med Amfi, der har været positivt. Der er 

ud over permanent kabelbane opsat container og bygget skur, og det er planen, at der skal komme 

sauna. Det blev foreslået, at Amfisøen navngives, og det oplystes, at surfsøen blot er betegnelse for 

projektets start. Der laves nu evaluering, hvorefter Mortens opgaver er fuldført. Der blev fra 

deltagere udtrykt stor tilfredshed og tak for orienteringen. 

Niels fortalte om tilfredshed med Veterantræf, hvor der er god stemning, men antal besøgende 

ønskes større. 

 

 

5. Godkendelse af beretningen 

Årsberetningen blev enstemmigt godkendt. 

 

 

6. Fremlæggelse af årsregnskab ved kassereren 

Kasserer Per Isaksen gennemgik regnskabet for 2022. Regnskab fra revisor uden bemærkninger 

giver et overskud på 118.616 kr. og en egenkapital på 1.119.370 kr. 

Regnskabet kan rekvireres hos kasserer. 

 

 

7. Godkendelse af regnskabet 

Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

 

8. Indkomne forslag, herunder evt. vedtægtsændringer 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

 

9. Planer og visioner for næste års aktiviteter 

Formand Morten Kyst orienterede om planer/visioner med henblik på videreudvikling af kultur i 

naturen, jf. vedlagte beskrivelse (vedhæftet punkt 4). 

Dorte Birch gjorde opmærksom på, at eksisterende skulptur bør repareres ellers skal den fjernes. 

Morten Kyst sagde, at reparation er planlagt og flere skulpturer ønskes, hvilket Dorte Birch lovede 

at overveje. 

Formandens orientering og fremførte bemærkninger blev taget til efterretning. 

 

 

10. Fastsættelse af medlemskontingent 

Kontingent på 200 kr. for livslangt medlemskab fastholdes. 

 

 

11. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 

Per Isaksen, Niels Brødsgaard og Anders Lindstrøm blev genvalgt. 

 

 

 

 



 

12. Valg af min 2. suppleanter 

Anne Esbensen blev genvalgt. Jan Østergaard blev foreslået og valgt som suppleant. 

 

 

13. Valg af ekstern revisor 

Danrevi Kalundborg (Revionsfirmaet Obsen & Nielsen A/S), v/registreret revisor Carsten Nielsen, 

blev genvalgt. 

 

 

14. Evt. 

Morten Rejkær nævnte, at der er mange muligheder for nye aktiviteter i nedlagt grusgrav, herunder 

stier og sheltere, hvor der kan søges LAG-midler og andre fondsmidler. Dannelse af Kulturforening 

for nogle, der arbejder med kultur, kunne være en mulighed. 

Der blev udtrykt ønske om, at det er nødvendigt at få beskrevet stiprojektet, og det ses gerne lavet i 

etaper, herunder græsslåning. 

Dirigenten takkede for god ro og orden, hvorefter formanden takkede dirigenten for god afvikling af 

generalforsamlingen. 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


